

The finding aid for this series is a list of file numbers, titles and dates. For volumes 1 to 226, a computer-printout keyword subject index has been prepared. When using this index, however, the researcher must convert the RG 84 volume number given to the new volume number before ordering the material. The conversion list is the file list referred to above, on which the old volume number appears on the far right side of each entry and the new volume number on the far left side of the page. The card index that was used to prepare the keyword subject index is also available. It is organized according to the alphabetical codes used by park officials (B, J, RM, U, ENG, HS, etc). Two contemporary series of registers are also available for this series (see series A-2-b and A-2-c). Steps needed to use these indexes are outlined there.

Consult finding aid 84-2.

L'instrument de recherche est une liste des numéros, titres et dates de dossiers. Pour les volumes 1 à 226, il existe un index-matières par mots-clés informatisé. Pour se servir de cet index, le chercheur doit toutefois substituer au numéro de volume du RG 84 le nouveau numéro de volume avant de commander la documentation. La liste de conversion est la liste des dossiers mentionnée plus haut; l'ancien numéro de volume figure à l'extrême droite de chaque inscription et le nouveau à l'extrême gauche. On peut également consulter l'index sur fiches qui a servi à établir l'index-matières par mots-clés. L'organisation est faite selon les codes alphabétiques qu'emploient les responsables des parcs (B, J, RM, U, ENG, HS, etc.). Il y a également pour ces dossiers deux séries de registres de l'époque (voir A-2-b ci-dessus et A-2-c ci-dessous), où sont d'ailleurs exposées les modalités d'utilisation.

Consulter l'instrument de recherche 84-2.